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CO DALEJ ZE SZPITALEM W KOWANÓWKU?

Podczas majowych obrad sejmikowej Komisji Zdrowia i Bezpieczeństwa Publicznego radni dyskutowali
m.in. o przyszłości Szpitala Rehabilitacyjno-Kardiologicznego w Kowanówku w kontekście planowanych
zmian w sieci szpitali. Przypomnijmy, że w kwietniu sejmik (na wniosek klubu PiS) przyjął uchwałę
intencyjną w sprawie połączenia placówki w Kowanówku ze Szpitalem Wojewódzkim w Poznaniu.
– Chcąc ratować kardiologię w Kowanówku, zostaliśmy zmuszeni do tego połączenia – wyjaśniał Maciej
Sytek z zarządu województwa.
Dyrektor wielkopolskiego oddziału NFZ Agnieszka Pachciarz zapewniała radnych, że placówka w
Kowanówku nie straci finansowo na tej operacji, bo kontrakty obu placówek (przy Lutyckiej i w
Kowanówku) na świadczenia kardiologiczne, zostaną zsumowane.
Ponadto komisja zaopiniowała pozytywnie wykonanie ubiegłorocznego budżetu województwa, przyjęła
propozycje zmian w budżecie regionu na 2017 r. oraz poparła projekt uchwały sejmiku ws. powołania
komisji konkursowej dla przeprowadzenia naboru na stanowisko dyrektora szpitala „Dziekanka” w
Gnieźnie.
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Dziękujemy za odwiedziny i zapraszamy ponownie
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